
Zápis ze zasedání Studentského parlamentu 
21. 05. 2020 

Sinkuleho kolej 

Zápis provedl: Bc. Adolf Valášek 

Prezenční listina je přílohou. 

Začátek zasedání 19:11 

1 Schválení programu zasedání 
Prezident Ing. Stanislav Jeřábek přivítal přítomné delegáty a seznamuje je s ním navrženým 
programem, který byl zaslán do konference parlamentu. 

Jakub Rubáš navrhuje odložení prezentací výročních zpráv na další zasedání. 

1. Schválení programu zasedání (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 5 min.) 
2. Představení delegátů (vede S. Jeřábek, typ: informace, čas: 1 min.) 
3. Info z Centrály (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 30 min.) 
4. Info z klubů (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 20 min.) 
5. Info z AS ČVUT (vede: zástupce AS ČVUT, typ: diskuze, čas: 5 min.) 
6. Prezentace výročních zpráv klubů (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: 20 min.) 
6. Schválení ekonomické činnosti UZEL 2020 (vede: zástupce eFDrive, typ: hlasování, 

čas: 15 min.) 
7. Schválení ekonomické činnosti zaČVUTění (vede: S. Jeřábek, typ: hlasování, čas: 15 

min.) 
8. Různé (vede: S. Jeřábek, typ: informace, čas: dle potřeby) 
9. TPPPPPPPP (vede: S. Jeřábek, typ: nespecifikováno, čas: dle potřeby) 

 
Usnesení 2020-05-01: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje program zasedání zaslaný do konference 
parlamentu 21. 5. 2020 s vynecháním bodu 6, Prezentace výročních zpráv klubů.“ 

OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 

2 Představení delegátů 
Představení nových delegátů neproběhlo, nejsou zde žádní noví delegáti. 

3 Info z Centrály 
Prezident děkuje všem za aktivitu v době krize, hlavně klubům ISC a studentské samosprávě, 
kterou koordinoval Jakub Rubáš. Za vyzdvihnutí stojí AVC, které svými akcemi dělá ČVUT 
a SU velmi dobré jméno. 

3 legislativní věci, které potřebují okamžitou pozornost: rekonstrukce Bubenče a s tím 
související aktivita tamního klubu. Prezident navrhuje vyrobit přechodné představenstvo, nebo 
prodloužení období současného představenstva dle platných stanov SU. Prezident navrhuje 
také změnit stanovy SU, a to přidáním přechodného ustanovení, které by prodloužilo možné 
období představenstva Bubnu na 3 roky. 

J. Kapoun: Ve stanovách bude výjimka doslova pro Buben? 
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S. Jeřábek: Ano, výslovně pro Buben. 

M. Andrýsek: Zůstanou stanovy a přibude jen toto přechodné ustanovení? Stihne SÚZ 
rekonstrukci v dostatečném čase, nebo by bylo lepší tam napsat rovnou 4 roky? 

S. Jeřábek: Ano, stanovy se měnit nebudou a přibude pouze toto ustanovení. V termínu 
rekonstrukce je pro toto období rok rezerva, nebude to snad třeba. 

J. Kapoun: Kolik máme času na toto ustanovení? 

S. Jeřábek: Do prosince, ale bylo by fajn to stihnout do začátku rekonstrukce. 

M. Hošna: Lidi z Bubnu jsou s tím v pohodě? 

S. Jeřábek: Ano, s některými jsem se bavil a neměli s tím problém. 

A. Příhoda: Jak dlouho budou lidi z představenstva Bubnu studovat? 

S. Jeřábek: Těžko říct, takhle z hlavy. 

J. Kapoun: Když ty lidi o to stojí, proč jim to brát, Aleši? 

A. Příhoda: V tom případě to asi nemusíme řešit. 

J. Rubáš: Jejich práce není valná, nevím, jak bude vypadat práce za 2 roky. 

M. Hošna: Nechci je hodnotit, ale je potřeba si toto právně pojistit a souhlasím s přijetím 
nějakého přechodného ustanovení. 

Pokračuje 2. legislativní bod, zahrnutí per rollam hlasování a telekonferenčních schůzek do 
stanov SU. 

J. Kapoun: Tohle jsem chtěl navrhnout taky, super nápad. Dokument řešící tuto věc, co 
vznikal v legislativní skupince, je téměř hotov. 

3. legislativní bod: nový systém odvodů. 

S. Jeřábek: Příprava je téměř hotová, zbývá doladit pár detailů. Prosím, věnujte tomu 
pozornost. Navrhuji vyhlásit mimořádné zasedání parlamentu, kde bychom udělali první čtení 
tohoto dokumentu. 

Ostatní bez výhrad. 

S. Jeřábek: Návrh termínu? Navrhuji týden od 8. do 12. června. 

Ostatní souhlasí. 

Informace centrály: 

S. Jeřábek: Bude předložen rozpočet Vítejte na ČVUT, potažmo celého Ahoj Techniko. Toto 
proběhne v červnu. Na Strahov Open Air dotace od Prahy 6, cca 210 tisíc Kč. Jak budeme 
shánět další sponzory? Navrhujeme charitativní podtext propagace s pracovním názvem 
“ČVUT proti COVID”, firmy budou mít větší zájem. Polovina obdržených financí by putovala na 
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transparentní účet, ze kterého by se financovaly projekty proti COVID. Byl by zřízen další účet, 
kam by mohli přispívat i ostatní. Do 1. srpna by se neuzavíraly žádné sponzorské smlouvy, po 
tomto datu se rozhodne, zda-li bude k dispozici dostatek finančních prostředků a pokud toto 
bude možné vzhledem k opatřením vlády. Dále existuje záložní možnost pro konání Vítejte na 
ČVUT, klub Epic, v případě omezení akcí do 1000 účastníků. 

M. Haniš: Jak zajistíte studentské ceny v Epicu? 

S. Jeřábek: To bohužel nevím. 

M. Haniš: Jak se bude propagovat veřejná sbírka? AVC by mohlo udělat spot, to by byla 
pecka. 

S. Jeřábek: Excelentní nápad. 

S. Jeřábek: Dále je možné dodat do posiloven kolejních klubů dostat spoustu dezinfekce. 

S. Jeřábek: Výjezdní zasedání bylo sice zrušeno, ale i tak bych rád uskutečnil nějaký lehce 
vzdělávací a teambuildingový víkend. Jaký termín by se vám hodil? Navrhuji 26-28 červen. 

M. Andrýsek: Já už mám plné všechny víkendy v červnu. Neuděláme Doodle? 

S. Jeřábek: Ano, uděláme. 

Slovo má Jakub Rubáš a přináší informace. 

J. Rubáš: Všude byla opatření proti COVID-19, které momentálně postupně uvolňujeme. Na 
akce SU je momentálně povoleno 50 lidí dle nařízení prezidenta SU. Na Strahově je největší 
tlak na obnovení sportu. To postupně obnovujeme, ale s určitými hygienickými opatřeními. 
Například desinfikace všech sportovních náčiní, nebo jak se tomu říká, bezprostředně po 
ukončení aktivity. Do 50 osob se tedy dle nařízení mohou konat i kulturní akce, ale bacha, aby 
se to nezvrhlo. RSS, KSÚZ a SÚZ řešili v průběhu slevy kolejného, další schůzka proběhne 
následující pondělí. Proti některým opatřením vznesli někteří obyvatelé Strahova námitky. 
Dále se rozjede většina stravovacích zařízení, dovnitř pouze s rouškou, plastové příbory a jiné 
jednorázové nádobí. Rouška se smí sundat pouze při vlastní konzumaci. Od příštího pondělí 
se otevřou všechna sportoviště na Strahově a Podolí, na Bubenči ne. Novoměstský hotel se 
vrátí od konce června do normálního režimu. Jako karanténní pracoviště bude vyhrazeno 
patro 3 na Strahovském bloku 8. Pokud nebude vyhovovat kapacita, bude z části využit opět 
i Novoměstský hotel. 

Dále běží projekt EPC, stížnosti jsou pouze před provedením prací. Projekt běží víceméně bez 
problému, pouze na Strahově byla krátká stávka kvůli informovanosti studentů. Projekt byl 
tedy na chvíli pozastaven, nicméně už je to zpátky ve starých kolejích. Vracení členských 
poplatků: některá členství se budou přesouvat/vracet, to bylo vydáno i v příkazu prezidenta 
SU. Některé kluby mají svoje metodiky už zapracované. Výjimkou je BION, který nesídlí na 
majetku SÚZ, potažmo ČVUT. Co se Silicon Hill týče, zašlu vám vypracovanou prezentaci 
s finanční stránkou vracení příspěvků.  

Se SÚZem jsem během tohoto období řešil mnoho problémů, ale nejvíc palčivým problémem 
je způsob nahlašování pozitivních koroňáků. Zejména pak průsak informací o pozitivních 
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případech, kde například kanál Strahov Life je prostředkem úniku informací. Nyní by měl 
vzniknout oficiální prostředek informací o pozitivních případech. 

S. Jeřábek: Zítra jdu do banky, někdo něco? 

J. Kapoun: Jo, zruš mi přístup ke kartám, prosím. 

S. Jeřábek: Ok. Kdyby něco, tak pošlete mail. 

4 Info z klubů 
Silicon Hill 
Za Strahov už jen výběr z některých opatření. Dělali jsme schůzky vedení každý týden online, 
zrušili jsme SHOW, proběhla tamta stávka a pozastavil jsem volby zástupce bloku 9. Teď jsem 
je zase obnovil. Máme novou PR manažerku. 

Sincoolka 
J. Kapoun: Za Sincoolku nic moc nevím, 3 měsíce jsem tu nebyl, asi probíhá EPC.  
P. Valach: Jo, probíhají tu výměny oken a práce na fasádě. Učinili jsme opatření pro výměnu 
oken v serverovně. Dostali jsme zhruba 153 žádostí o vrácení členských příspěvků, což je 
zhruba přes třetinu. 

Čajovna 
Chceme v pondělí otevřít, dle platných příkazů. Dýmky přesouváme na konec léta.  

FIT++ 
Nic moc se neděje. Přemýšlíme, co by se dalo dělat v létě, asi nějaký výlety. 

ISC 
Staráme se o zahraňáky, zatrhli jsme jim nějaké párty. Vyjednali jsme jim nějaké slevy 
u RyanAiru. Řešíme průběh dalšího semestru s rektorátem. 

STOH 
Máme zavřeno a nevíme, jak otevřít, protože dezinfikovat papírové hry je hloupost. Netušíme, 
jak to bude dál. 

IAESTE 
Máme nového přechodného prezidenta, probíhají práce na novém průvodci prváka.  

AVC ČVUT 
Měli jsme velmi napilno. Projekty: Kultura žije, Rock Café, Hrajeme do oken, koncert pro vědce 
ČVUT a probíhá poslední virtuální schůzka. Připojilo se 5 nových aktivních lidí. 

eFDrive 
Proběhla konference o seznamováku UZEL, řešili jsme možnosti v případě náhlých opatření. 
Pokud nebude zbytí, rozdělíme to na dva turnusy. V nejhorším případě se UZEL pro rok 2020 
zruší. Všechny další akce byly pozastavené, přemýšlíme, co by se dalo organizovat v létě. 

Engineers Prague 
Zrušili nám bitvu o Prahu. Prodalo se cca 2500 lístků, některé jsme ale ještě neměli možnost 
vrátit. Díky velkému počtu sponzorů to nebyl tak velký průšvih, ztráta nebyla tak velká. Prvního 
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července máme v Třeboni společensky-kulturní soustředění. Objíždíme sponzory na další 
sezónu. Měli jsme širší schůzi představenstva, kde se řešily přípravy na další sezónu. 
Navážeme partnerství s HC Slavia Praha. Na podzim proběhne charitativní zápas proti Real 
TOP Praha. Ve středu přebíráme medaile v Síni slávy. 

5 Info z AS ČVUT 
Převraty se nedějí. Rektor zrušil příkaz 10 a ponechal příkaz 9, který je upravený v souladu s 
opatřeními vlády. Další zasedání je 27. května opět telekonferenčně. 

6 Schválení ekonomické činnosti UZEL 2020 
J. Kosina: Rádi bychom vás požádali o schválení EČ seznamováku UZEL, určený pro 
studenty prvních bakalářských ročníků. Další info viz. návrh EČ 

J. Rubáš: Garnataurus je plátce DPH? 

Z davu: Dle rejstříku ano. 

Usnesení 2020-05-02: 
„Studentský parlament SU schvaluje ekonomickou činnost klubu eFDrive UZEL 2020 v 
podobě zaslané do konference parlamentu 17. 5. 2020 v 18:37.“ 

OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 

7 Schválení ekonomické činnosti zaČVUTění 
S. Jeřábek: ZaČVUTění je seznamovací kurz pro studenty prvních ročníků všech fakult na 
Mácháči. Ostatní info v EČ. 

Usnesení 2020-05-03: 
„Studentský parlament SU ČVUT schvaluje ekonomickou činnost centrály zaČVUTění 
zaslanou do konference parlamentu dne 19. 5. 2020.“ 

OHP: 11; 11:0:0 → Usnesení přijato 

8 Různé 
J. Rubáš: Za RSS očekávám příval registračních formulářů. Přespříští zasedání bude na 
Strahově, prosím, přineste je. 

A. Příhoda: Plánujeme galavečer Engineers, kdybyste věděli o reprezentativním místě pro 
cca. 100 lidí, dejte mi vědět. 

Nakonec prezident všem přítomným poděkoval za jejich účast a ukončil schůzi. 
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Konec zasedání cca 21:30 

 

Zapisovatel: Bc. Adolf Valášek 

Ověřovatel: Ing. Stanislav Jeřábek 
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